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内容概要

　　本丛书依据最新教学大纲编写，综合各版本教材内容，对小学毕业考试中的主要知识点逐项检测
、训练，力求使学生夯实基础，提高技能，灵活应对各类题型。

　　1.权威编写，助你轻松上名校
　　丛书的作者均为学科带头人，洞悉教改最新动向。
在题目选择上准确、实用，在讲解上融入多年教学心得。
使用本书就如在众多名师的引领下，轻松步入名校。

　　2.精练详解，博采众家之长
　　立足教学大纲的基本要求，编写中综合比较全国68所名牌小学毕业升学训练试卷及北京部分重点
初中招生及分班试卷，从中分析、选取典型试题，并加以详解，使本书成为既取众家之长又有新颖独
到之处的专项测试卷。

　　3.掌握方法，做到卷后满分
　　小学毕业总复习要分清重点、难点，合理安排时间，在复习过程中把容易出错的知识点和典型题
标注出来，以便于在冲刺阶段翻看、重点记忆，做到卷后满分。
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章节摘录

　　Passage 1　　When Ben Franklin was only a boy, he always wanted to know about other things. He always
asked his father and brothers so many "What?" "How?" and "Why?"　　They couldnt always answer him what he
wanted to know.　　When they couldnt tell him, Ben tried to find out the answers" by himself.　　Many times
Ben did find out the facts that no one knew before. The other boys would say,"Ben Franklin! He s always finding
out something new!"　　Ben lived close to the river. He liked to go there to see the boats. He saw how the wind
blew them across the river.　　One day Ben said to himself, " Why cant the wind help me float across the water?
And Im going to fly. " Ben made a big kite and took hold of the kites string and flew it. The wind took the kite up
into the sky. Then Ben jumped into the water.　　The wind blew the kite high into the sky. Ben began to float
across the river. Soon he was on the other side.　　One boy shouted,"Look at Ben floating across the river! His
kite took him to the other side without anyone s help !"　　"Yes," said another. "Hes always finding new ways to
do things. "　　（） 1. Ben always wanted to find the way home.　　（） 2. When Bens father and his brothers
couldnt answer his questions, he tried to ask his friend and teacher.　　（） 3. The wind helped him to get to the
other side of the river.　　（） 4. The other boys thought that Ben was good at math.　　（） 5. Ben wanted to
go across the river with a kite.　　（） 6. What did Ben always do when he was a kid?　　A. He played outside.
　　B. He read books.　　C. He thought about the reasons of many things.　　（） 7. What did he think about
the kite?　　A. It can fly in the sky.　　B. It can help him float across the river.　　C. It can float across the river.
　　（） 8. What did he like to do near the river?　　A. He asked the others to help him.
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编辑推荐

　　所有热点，一网打尽，跨入名校，步步稳踏。
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